

CANADA  
PROVINCE DE QUÉBEC  
PROVINCE OF QUEBEC

**MUNICIPALITÉ DU CANTON ARUNDEL**  
**MUNICIPALITY OF THE TOWNSHIP OF ARUNDEL**

**AVIS PUBLIC** vous est par les présentes donné par la soussignée, qu'une session spéciale du conseil de cette municipalité est convoquée par la directrice générale pour être tenue au lieu ordinaire des sessions du conseil, le 18 décembre 2018 à 18 heures et qu'il sera pris en considération le sujet suivant :

Adoption du budget 2019


**La présentation du budget 2019 ainsi que du plan triennal d'immobilisation 2019-2020-2021 aura lieu le 11 décembre 2018 à 18h à l'hôtel de ville, situé au 2, rue du Village.**

**PUBLIC NOTICE** is hereby given by the undersigned, that a special session of the council of this Municipality is hereby convened by the director general to be held at the usual place at 6 p.m. on December 18<sup>th</sup> 2018 and that the following subject will be taken into consideration:

Adoption of the budget 2019

**The presentation of the 2019 budget and the three-year capital plan 2019-2020-2021 will take place on December 11<sup>th</sup>, 2018 at 6 pm at the Town Hall, located at 2, Village Street.**

**Donné à Arundel ce 29<sup>ième</sup> jour de novembre 2018.**  
**Given at Arundel this 29<sup>th</sup> day of November 2018.**

  
France Bellefleur, CPA, CA  
Directrice générale/secrétaire-trésorière  
Director general/secretary-treasurer